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AY 2020-2021 其他國家與地區

  國立中山大學2020-2021其他國家與地區出國交換學生研修計畫書
2020-2021 Study Plan for Outbound Exchange Student Program 

(Japan & China excluded)
姓名(Name): _______________________ 學號(Student ID): _______________________
系級(Department & Grade): __________________________________________________
	注意事項 (Notes)：

1. 計畫書內容限以中/英文繕打，含(1)計畫摘要約200-300字、(2)計畫本文約600-800字。

   Please type in Chinese/English, with a) abstract, around 200-300 words, and b) text, around 600-800 words.
2. 建議可選擇志願校之一為例，撰寫有關：

(1)預計修習課程 (至少兩門，其中一門建議與專業課程相關)、
(2)預期效益 (如個人學涯規劃及助益)。

The study plan may include the following topics:
a). A brief description of any two courses; one of the courses better be the core course related to your major.
b). How this institution will help you achieve your study period goals.
* 完成後請印出並在期限內與其他申請資料一併繳交至國際處，逾期恕不受理 *
* Submitted a completed application and other required documents to the Office of International Affairs before the deadline. Late application will NOT be accepted. *
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